

Questions & Answers

RFP 5Z011-24-0198

Question #1

Can you please provide the AutoCad plans?

Answer #1

AutoCad plans are available on request, please send a request by e-mail and a copy will be sent to you directly.

Question #2

Also, how do we know what product will be going in which phase?

Answer #2

Supplier should be tagging the items per type or room number as indicated on the plan. The installation details for each phase will be available later, after contract award.

Question #3

We see delivery to site is requested for all product all at one time. Can you indicate if the product will be stored in the room it will be installed in? If not, can you provide details on the storage area? (Size, access, etc, or indicated on a floor plan).

Answer #3

Furniture will not be stored in the same room in which it will be installed. Please refer to the plan named Winnipeg Ground Floor, which shows the designated storage area, its size and location in relation to the main loading dock and work area (where the furniture will be installed). Note that although the plan shows shelving in the designated storage area, this is not the case on site, see photos 1 and 2 in the annex.

Question #4

We have noted installation is requested in 6 phases. To correctly price each installation phase, please provide phasing details with tags/areas or products with locations identified by phase.

Answer #4

The installation details for each phase will be available later, after contract award. Bidders must submit a fixed price that includes all installation phases (phase 1 to phase 6).

Question #5

CAT2 tables there are various mentions of a "Power strip", please expand on what this is. Under the SA there is no requirement for additional power to be included with the height-adjustable tables, just wire management. Additional add-on power must come from CAT5.

Answer #5

Please disregard all mentions of " Power Strip ", please refer to the RFP Amendment 3.

END OF QUESTIONS AND ANSWERS

Questions & Réponses

DDP 5Z011-24-0198

Question n° 1

Pouvez-vous fournir les plans AutoCad ?

Réponse n° 1

Les plans AutoCad sont disponibles sur demande. Veuillez envoyer une demande par courriel et une copie vous sera envoyée directement.

Question n° 2

Comment savoir quel produit sera mis en place dans quelle phase?

Réponse n° 2

Le fournisseur doit étiqueter les articles par type ou par numéro de pièce, comme indiqué sur le plan. Les détails de l'installation pour chaque phase seront disponibles ultérieurement, après l'attribution du contrat.

Question n° 3

Nous constatons que la livraison sur site est demandée pour tous les produits en une seule fois. Pouvez-vous indiquer si le produit sera stocké dans la pièce où il sera installé ? Si ce n'est pas le cas, pouvez-vous fournir des détails sur la zone de stockage ? (taille, accès, etc., ou indication sur un plan).

Réponse n° 3

Le mobilier ne sera pas entreposé dans la même pièce que celle où il sera installé. Veuillez consulter le plan nommé "Winnipeg Rez-de-chaussée", qui indique la zone d'entreposage désignée, sa taille et son emplacement par rapport au quai de chargement principal et à la zone de travail (où le mobilier sera installé). Notez que même si le plan montre des étagères dans la zone d'entreposage désignée, ce n'est pas le cas sur le site, voir les photos 1 et 2 en annexe.

Question n° 4

Nous avons noté que l'installation est demandée en 6 phases. Afin de déterminer correctement le prix de chaque phase d'installation, veuillez fournir des détails sur les phases avec des étiquettes/zones ou des produits dont les emplacements sont identifiés par phase.

Réponse n° 4

Les détails de l'installation pour chaque phase seront disponibles ultérieurement, après l'attribution du contrat. Les soumissionnaires doivent présenter un prix fixe incluant toutes les phases d'installation (de la phase 1 à la phase 6).

Question n° 5

Pour les tables CAT2, il est fait mention à plusieurs reprises d'une "barre d'alimentation", veuillez préciser de quoi il s'agit. L'AA n'exige pas que les tables réglables en hauteur soient équipées d'une alimentation supplémentaire, mais seulement d'une gestion des câbles. L'alimentation supplémentaire doit provenir de la CAT5.

Réponse n° 5

Veillez ne pas tenir compte de toutes les mentions de " bande d'alimentation ", veuillez-vous référer à la modification 3 de la demande de proposition.

FIN DES QUESTIONS ET RÉPONSES